
Pogonska sila našega
razvoja ali zbir želja?

»Delo na resolucljl Je delo na obrazu, kl ga bomo
Imell prlhodnje leto«, Je dejal eden od razpravljalcev
na družbonopolltlčnem zboru občlnske skupščlne, ko
Je tfikla beseda o osnutku tega pomembnega plan-
skega dokumenta. O tem, da nlkomur v občlnl nl
vseeno, kakšen obraz bomo Imelljutrl, prlča že sama
razprava, saj resnlčno poteka na vseh ravneh resno
In poglobljeno.

Mnenje o tem, da je to le
eden od dokumentov, ki ga
ob koncu leta pač moramo
sprejeti, smo torej presegli;
oblikovanja pa tudi razprave
o njem smo se lotili bolj odgo-
vorno in poglobljeno kot
prejšnja leta, vendar - kot ka-
žejo prve ugotovitve iz raz-
prav - še vedno ne dovolj.

Številne splošne in kon-
kretne pr ipombe o osnutku
resolucije bi lahko strnili v
misel, da je osnovna slabost v
tem, da še vedno ne izkazuje-
m o vseh posebnosti in lastne
moči naše občine. »Z eko-
nomsko politiko, ki jo zdaj za-
črtujemo, moramo zbuditi go-
spodarstvo v njegovi lastni
moči,« so med drugim rekli v
razpravi.

Druga pomembna pripom-
ba, ki se kot rdeča nit pojavlja
na vseh razpravah, je poudar-
janje nujnosti, da mora reso-
lucija temeljiti na realnih
osnovah. To pa je praktično
nemogoče, dokler niso izdela-
ni drugi temeljni planski akti,
zlasti v združenem, delu.
Družbenopolitični zbor je za-
to predlagal zboru združene-
ga dela, da pozove vse temelj-
ne nosilce planiranja v občini,
ki še niso sprejeli svojih pla-
nov za leto 1984, da to storijo
takoj in s t e m omogočijo pri-
pravo realnega predloga reso-
lucije o politiki uresničevanja
družbenega plana občine

Ljubljana Center za obdobie
1981-1985 v letu 1984.

V razpravah so nadalje po-
udarili, da moramo za dosega-
nje načrtovariih okvirov raz-
voja posvetiti več pozornosti
invemivni dejavnosti in večji
uporabi znanja, za kar so v
občini glede na njeno struktu-
ro tudi realni temelji. Večji
poudarek je potrebno dati v
predlogu resolucije povezova-
nju združenega dela, večji
izrabi obstoječih zmogljivosti,
tudi z uvajanjem večizmen-
skega dela.

Veliko besed so v razpravah
namenili kadrovski politiki.
Še tako dobra resolucija še ni
hkrati zagotovilo, da bomo za-
dane cilje tudi dosegli. Ko go-

- vorimo o zaposlovanju, govo-
rimo vse preveč o stopnjah in
premalo o kakovostnem zapo-
slovanju. »Prave ljudi na pra-
va mesta« - je parola, ki jo v
zadnjem času pogosto sliši-
mo, a vse preredko uresniči-
mo. Z ljudmi, zlasti s tistimi
na odgovornih mestih, se bo
potrebno pošteno pogovoriti,
kaj kdo zmore in kaj ne, so
večkrat poudarili v razpravah.

In nenazadnje - že sedaj, ko
načrtujemo, se moramo zave-
dati, da sest^vljamo doku-
ment, ki mora postati za vsa-
kogar zakon, ki ga bomo mo-
rali tudi uresničiti. Zato je po-
membno, da načrtujemo real-
no, da vemo, kaj imamo in kaj
zmoremo.
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